



U12 & U14 JUNIOR NATIONALS PLAYER ATTIRE POLICY

Every player shall dress and present themselves for play in clean and customarily acceptable tennis attire.

Proper attire includes appropriate shoes with non-marking soles.

Sweatshirts, gym shorts, dress shirts, T-shirts or any other inappropriate attire shall not be worn during a match (including the warm-up).

Any player who violates this policy may be ordered by an official to change their attire or equipment immediately. Failure to comply with such order may result in an immediate default.

Compression shorts, leggings

Wearing compression shorts is allowed however, they must be minimum mid-thigh. If they are shorter than that, they must be worn under a skirt or dress.

Unacceptable Attire

Sweatshirts, gym shorts, dress shirts, T-shirts or any other inappropriate attire shall not be worn during a match (including the warm-up).

Shoes

Players are required to wear tennis shoes generally accepted as proper tennis attire. Shoes shall not cause damage to the court other than what is expected during the normal course of a match or practice. Damage to a court may be considered as physical or visible, which may include a shoe that leaves mark beyond what is considered acceptable. The Referee has the authority to determine that a shoe does not meet these criteria and may order the player to change.

Clay Court Shoes

Players are required to wear tennis shoes generally accepted for play on clay courts or granular surfaces. The Referee has the authority to determine that a tennis shoe's sole does not conform to such customs and standards and can prohibit its use at events played on clay courts.

Another Tennis, Sport or Entertainment Event

Notwithstanding anything to the contrary in this Policy, the identification by use of the name, emblem, logo, trademark, symbol or other description of any tennis circuit, series of tennis events, tennis exhibition, tennis tournament, any other sport or entertainment event other than the Tennis Canada or U12/U14 Fischer National Championships is prohibited on all dress or equipment, unless otherwise approved by the Tennis Canada.



Tennis Canada Identification

Players are allowed to wear clothing with Tennis Canada logo on it with no limitations.

Clothing with the name of the country (Canada only) is permitted to be worn during warm up and/or match provided that it is a Psycho Bunny clothing.

Provincial Team Identification

Players are permitted to wear provincial shirts during the match.

Players are permitted to wear provincial jackets during warm-up only.

Provincial outfits do not need to meet the clothing requirements outlined above.

General

All identifications should be firmly attached at all points on the clothing or equipment.

No identification shall be permitted on player's clothing or equipment that promotes/displays betting companies, tobacco or e-cigarette products, alcohol products, political activity or other category deemed to be detrimental to the sport of tennis, the Tennis Canada and U12/U14 Fischer National Championships.

No identification shall be permitted that violates any applicable governmental regulation with respect to television even if it would otherwise be permitted by the above.

For the purposes of this rule, the manufacturer means the manufacturer of the item of clothing or equipment.

The Referee will make the final decision whether attire is considered to be acceptable.



POLITIQUE RELATIVE À LA TENUE DES JOUEURS

CHAMPIONNATS CANADIENS JUNIORS NATIONAUX U12 ET U14

Chaque joueur doit se présenter sur le terrain dans une tenue de tennis propre et généralement reconnue comme appropriée.

Une tenue adéquate comprend des chaussures appropriées à semelles non marquantes.

Les chandails molletonnés, shorts de gym, chemises habillées, t-shirts ou tout autre vêtement inapproprié ne doivent pas être portés pendant un match (y compris l'échauffement).

Tout joueur qui enfreint cette politique peut être sommé par un officiel de changer immédiatement sa tenue ou son équipement. Le refus de se conformer à cette directive peut entraîner une disqualification immédiate.

Shorts de compression, leggings

Le port de shorts de compression est autorisé; toutefois, ceux-ci doivent au minimum atteindre la mi-cuisse. S'ils sont plus courts, ils doivent être portés sous une jupe ou une robe.

Tenue inacceptable

Les chandails molletonnés, shorts de gym, chemises habillées, t-shirts ou tout autre vêtement inapproprié ne doivent pas être portés pendant un match (y compris l'échauffement).

Chaussures

Les joueurs doivent porter des chaussures de tennis généralement reconnues comme faisant partie d'une tenue de tennis appropriée. Les chaussures ne doivent pas endommager le terrain au-delà de ce qui est normalement attendu dans le cadre d'un match ou d'un entraînement. Les dommages au terrain peuvent être physiques ou visibles, notamment lorsqu'une chaussure laisse des marques dépassant ce qui est considéré comme acceptable. L'arbitre en chef a l'autorité de déterminer qu'une chaussure ne répond pas à ces critères et peut ordonner au joueur de la remplacer.

Chaussures pour terre battue

Les joueurs doivent porter des chaussures de tennis généralement reconnues comme appropriées pour les terrains en terre battue ou les surfaces granulaires. L'arbitre en chef a l'autorité de déterminer qu'une semelle ne respecte pas ces usages et normes et peut en interdire l'utilisation lors d'événements disputés sur terre battue.

Autre événement de tennis, sportif ou de divertissement

Nonobstant toute disposition contraire de la présente politique, l'identification au moyen du nom, emblème, logo, marque de commerce, symbole ou toute autre description de tout circuit de tennis, série d'événements de tennis, exhibition de tennis, tournoi de tennis, ou de tout autre



événement sportif ou de divertissement autre que Tennis Canada ou les Championnats canadiens Fischer U12/U14 est interdite sur tout vêtement ou équipement, sauf approbation contraire de Tennis Canada.

Identification Tennis Canada

Les joueurs peuvent porter des vêtements arborant le logo de Tennis Canada sans aucune restriction.

Les vêtements portant le nom du pays (Canada uniquement) peuvent être portés pendant l'échauffement et/ou le match, à condition qu'il s'agisse de vêtements Psycho Bunny.

Identification de l'équipe provinciale

Les joueurs sont autorisés à porter les chandails de leur équipe provinciale pendant le match.

Les joueurs sont autorisés à porter les vestes de leur équipe provinciale uniquement durant l'échauffement.

Les tenues provinciales n'ont pas à respecter les exigences vestimentaires décrites ci-dessus.

Généralités

Toutes les identifications doivent être solidement fixées à tous les points du vêtement ou de l'équipement.

Aucune identification ne sera autorisée sur les vêtements ou l'équipement d'un joueur si elle fait la promotion ou affiche des sociétés de paris, des produits du tabac ou de cigarette électronique, des produits alcoolisés, des activités politiques ou toute autre catégorie jugée préjudiciable au sport du tennis, à Tennis Canada ou aux Championnats canadiens Fischer U12/U14.

Aucune identification ne sera autorisée si elle contrevient à une réglementation gouvernementale applicable en matière de télévision, même si elle serait autrement permise en vertu des dispositions ci-dessus.

Aux fins de cette règle, le terme « fabricant » désigne le fabricant du vêtement ou de l'équipement.

Juge-arbitre rendra la décision finale quant à l'acceptabilité de la tenue.